
Till Torsås Kustmiljögrupps medlemsföreningar 

Vass-slåtter och omhändertagande av vass 

I samband med 2014 års vass-slåtter kom instruktioner från Torsås Kommun om hur vassen skulle tas 

om hand efter slåttern. Detta orsakade en del frågor och problem inom medlemsföreningarna.  

Inför 2015 års säsong av vass-slåtter har vi arbetat med Torsås Kommun om att ta fram en hantering 

som känns rimlig och uppfyller kommunens krav. I bifogade PM daterad 2015-03-20 finns riktlinjer 

som beskriver hur vassen bör tas omhand.  

Om medlemsföreningarna följer dess riktlinjer bedömer jag att det kommer att lösas bra för alla 

parter. 

Vass-slåttern inom Torsås Kustmiljögrupps medlemsföreningar kommer under 2015 att 

schemaläggas och samordnas av Pia Prestel, ledamot av styrelsen. Pia kommer att kontakta 

medlemsföreningarna i god tid inför slåttersäsongen 

2015-03-20 

John Bräutigam 

Ordförande 


